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Referat fra styremøte i Kristiansund Idrettsråd (KIR)

Dato: 4. oktober 2023, kl 18.00

Til stede: Henning Meese fra Kristiansund Turnforening, Tron Kjønnø fra IL Norodd,
Daniel Jose Haavin fra Frei FK deltok via Teams. Hanne Flatsetøy og Per Inge
Storvik fra kommunen.

Ikke til stede:, Ståle Bårdset fra KHK, Britt Engvik-Hjelle, Erik Rognskau, Linda
Myrset Dønnem.

Gjester: Ingen

Agenda

1 Orientering fra Idrettslag
2 Orientering/evt. saker fra kommunen

- Status utredning av Engabanen som tomt for ldrettsbygg
- Status kommunens kulturstøtte til idretten

3 Ekstrabevilgning fra Kulturdepartementet. Hvordan skal pengene fordeles?
- Møte med ldrettskretsen neste uke

4 Planlegging årsmøtet
5 Eventuelt

Sak Tema Referat/Vedtak
fl r.

1/23- Orientering fra Idrettslag Kort oppsummert
24 Neste gang kommer.

Vedtak
Orienteringssak.



02/23- Orientering/evt. saker fra Kort oppsummert
24 kommunen

Ekstra LAM-midler allerede utbetalt.
- Ekstra LAM midler Skal gå til inkludering og

lavinntektsfamilier. Det er opp til
klubbene å viderefordele innvilgede
midler etter formål.

Vi har fordelt potten etter samme
prinsipp som ordinære LAM-midler,
men oppfordrer klubbene til å bruke
dem på en måte som holder flest
mulig barn i aktivitet til en lavest mulig
kostnad.

- Budsjettprosess Budsjettprosess
Trolig samme budsjettpost i 2024 som
2023. De generelle kulturmidlene er
fredet så langt.
Investeringsmid ler Atlanten
ldrettspark, samt tråkkemaskin
stalombakken er spilt inn i
bud sjettp rosess.

- Status utredning av Engabanen

Engabanen som tomt for Kulturavdelingen har ikke fått

ldrettsbygg kostnadsoverslaget fra
Kommunalteknikk. Saken er satt opp
til neste utvalgsmøte. KIR mener at
det er viktig å få dette til i høst.

Vedtak
IR ved leder lager et infoskriv
vedrørende ekstra LAM midler.
øvrige er Orienteringssaker.

3/23- LAM 2023
24 Kort oppsummert

1,8 millioner NOK til fordeling

Vedtak



Vi venter til neste styremøte med å ta
et vedtak om fordeling.

4/23- Planlegging møte med Kort oppsummert

24 ordfører/kommunaldirektør IR skulle ha møte torsdag 11. mai.
og Hovedutvalg, skole, Møtet ble avlyst og vi har ikke hørt om
barnehage og kultur noe nytt møte fra kommunen.

Stikkord;
Orientering om de viktigste sakene vi
arbeider med og om bakgrunnen for
avtalen.
Poeng med reduserte bevilgninger
over flere år.
Vi må sette oss tydelige mål om hva vi
ønsker å oppnå.
Visjon Atlanten og konsekvenser mht.
ldrettshallen og Engabanen. Trekke
inn ekstrabevilgningen fra Staten og
begrunnelsen for denne.

Vedtak
Henning lager en PP-presentasjon. Vi
sender dem en agenda i forkant av
møtet. Henn ing tar opp tråden nå i
høst i god tid før budsjettet er lagt.

Kort oppsummert
5/23- lnnspill fra ldrettskretsen
24 angående ldrettsrådene i kretsen har ulike

sonesamarbeid og mulig utfordringer. Forslaget er at 5% av
opprettelse av LAM midlene brukes til å få inn en
støttefunksjon for stilling for å støtte ldrettsrådene.
ldrettsrådene Forutsetning er at tilsvarende 50% av

midlene avsettes av kommunen
(tilsvarer ca. 74 000 NOK i
Kristiansund), i tillegg til 50% LAM
midler. Kjetil Hove fra ldrettskretsen
kommer på neste møte og orienterer.

Vedtak
Orienteringssak



6/23- Eventuelt Kort oppsummert
24

Folkehelsekonferansen 2023

Vedtak
Tron og Daniel representerer KIR.

Motedatoer
25/10

Referent
Tron Kjønnø

Tidligere styremøter:

ff1 — Dette var første møte
Neste møte blir fortrinnsvis mandag 25/10


